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OR.IV.0022.1.47.2024 

PROTOKÓŁ NR 30/2024 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Raciborskiego 

w dniu 3 grudnia 2024 r. 

Starostwo Powiatowe w Raciborzu 

Plac Okrzei 4, 47 – 400 Racibórz 

 

Obecni na posiedzeniu Zarządu Powiatu Raciborskiego, według listy obecności, 

stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Posiedzeniu przewodniczył Starosta Grzegorz Swoboda. Przewodniczący posiedzenia 

stwierdził, na podstawie listy obecności, wymagane quorum Zarządu Powiatu Raciborskiego 

do podejmowania uchwał. Jednocześnie poinformował o nieobecności Sekretarza Powiatu 

Beaty Bańczyk. Ponadto dodał, że w związku z przekształceniem z dniem 1 grudnia 2024 r. 

Biura Obsługi Starosty w Referat Promocji i Współpracy w posiedzeniach Zarządu będzie 

uczestniczyć kierownik tej komórki. Tym samym Starosta przywitał po raz pierwszy  

na posiedzeniu Kierownika Referatu Promocji i Współpracy Magdalenę Kolorz. 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 08.36, odbyło się w budynku A, na I piętrze, w sali 

Zarządu. 

Starosta zaproponował, aby oddawanie głosu sygnalizowane było poprzez 

podniesienie ręki. Przed każdym głosowaniem będzie zadawał pytanie kto jest za danym 

rozstrzygnięciem, przykładowo zaakceptowaniem/podjęciem uchwały, itp. 

Starosta wniósł o rozszerzenie porządku posiedzenia o materiały dodatkowe, tj.: 

1) projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie zmiany rocznego 

planu finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań 

zleconych powiatowi na rok 2024, 

2) projekt uchwały Rady Powiatu Raciborskiego w sprawie złożenia do Ministra 

Obrony Narodowej wniosku o zezwolenie na utworzenie oddziału przygotowania 

wojskowego w Technikum nr 1 im. Księżnej Eufemii Raciborskiej  

w Zespole Szkół Ekonomicznych w Raciborzu oraz zobowiązania do ponoszenia 

kosztów kształcenia w oddziale przygotowania wojskowego, 

3) projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie zmiany uchwały 

dotyczącej zaciągnięcia pożyczki długoterminowej przez Powiat Raciborski. 

Ww. materiały dodatkowe zostaną omówione stosownie w pkt 3 i 5 protokołu. 
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Starosta zapytał, kto jest za przyjęciem porządku posiedzenia? 

Po zmianach, Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 5 Członków – 5 głosami za, 

0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących – przyjął szczegółowy porządek posiedzenia,  

który stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Starosta wyznaczył Członków Zarządu, Skarbnika Powiatu do zreferowania 

poszczególnych punktów porządku posiedzenia, zgodnie z podziałem kompetencji w zakresie 

nadzoru i koordynacji spraw prowadzonych w komórkach organizacyjnych Starostwa 

Powiatowego w Raciborzu i jednostkach organizacyjnych Powiatu Raciborskiego. 

 

TEMATYKA  POSIEDZENIA: 

 

1. Przyjęcie Protokołu Nr 27/2024 z posiedzenia Zarządu Powiatu Raciborskiego  

w dniu 19 listopada 2024 r. 

2. Projekty uchwał Rady Powiatu Raciborskiego. 

3. Projekty uchwał Zarządu Powiatu Raciborskiego. 

4. Sprawy bieżące. 

5. Materiały dodatkowe. 

Starosta poinformował, że kolejne planowane posiedzenie Zarządu odbędzie się  

w tut. Starostwie 10 grudnia 2024 r. o godz. 08.30. 

 

Ad. 1 

 

Starosta zapytał, kto jest za przyjęciem Protokołu Nr 27/2024 z posiedzenia Zarządu Powiatu 

Raciborskiego w dniu 19 listopada 2024 r.? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 5 Członków – 4 głosami za, 0 głosów przeciw,  

1 głosem wstrzymującym – przyjął Protokół Nr 27/2024 z posiedzenia Zarządu Powiatu 

Raciborskiego w dniu 19 listopada 2024 r., po zgłoszeniu wniosków o poprawienie zapisów 

na str. 6. 

 

Ad. 2 

 

Starosta oddał głos Skarbnikowi Powiatu, celem przedstawienia projektów uchwał Rady  

w zakresie spraw finansowych. 
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Skarbnik Powiatu zaprezentował projekt uchwały Rady Powiatu Raciborskiego w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Raciborskiego na lata 2025 – 2034. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

858679. 

Starosta zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały Rady Powiatu 

Raciborskiego w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Raciborskiego  

na lata 2025 – 2034 oraz jego skierowaniem na sesję w dniu 17 grudnia 2024 r.? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 5 Członków – 5 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu 

Raciborskiego w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Raciborskiego  

na lata 2025 – 2034 oraz postanowił o jego skierowaniu na sesję w dniu 17 grudnia 2024 r. 

 

Skarbnik Powiatu omówił projekt uchwały Rady Powiatu Raciborskiego w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Raciborskiego na 2025 rok oraz dołączoną autopoprawkę 

sporządzoną w dniu 27 listopada 2024 r. do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu  

na 2025 rok oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2034. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

858675. 

Starosta zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały Rady Powiatu 

Raciborskiego w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Raciborskiego na 2025 rok  

oraz jego skierowaniem na sesję w dniu 17 grudnia 2024 r. (wraz z ww. autopoprawką)? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 5 Członków – 5 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu 

Raciborskiego w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Raciborskiego na 2025 rok  

oraz postanowił o jego skierowaniu na sesję w dniu 17 grudnia 2024 r.  

(wraz z ww. autopoprawką). 

 

Skarbnik Powiatu przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu Raciborskiego w sprawie 

dokonania zmian w budżecie Powiatu Raciborskiego na 2024 rok wraz z autopoprawkami.  

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

859021. 

Skarbnik Powiatu podkreślił, że w ww. projekcie uchwały m.in. zaproponowano,  

aby zmniejszyć o kwotę 547 000,00 zł plan wydatków na zadaniach dot. oświaty  

i wychowania. Wynika to z planowanego przeksięgowania środków w związku z realizacją 
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dodatkowych zadań oświatowych związanych z kształceniem, wychowaniem i opieką  

nad dziećmi i uczniami będącymi obywatelami Ukrainy. Stosowne zmiany zaproponowano 

także w przygotowanych na dzisiejsze posiedzenie projektach uchwał Zarządu w sprawie 

dokonania zmian w budżecie Powiatu Raciborskiego na 2024 r. i w sprawie zmiany rocznego 

planu finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych 

powiatowi na rok 2024 (pkt 3 protokołu). 

W trakcie omawiania przedmiotowego projektu uchwały Starosta zadzwonił do Kierownika 

Referatu Inwestycji i Remontów Romana Peikerta. W trakcie rozmowy Starosta polecił 

Kierownikowi, aby w związku z realizacją przez Powiatowe Centrum Sportu w Raciborzu 

zadania związanego z uruchomieniem saunarium oraz zadania polegającego na modernizacji 

kondygnacji piwnicznej w tym m.in. sali gimnastycznej i szatani nr 6 oraz części korytarza 

dokonał wizji i sprawdzenia realizacji ww. zadań. 

W związku z podjętą dyskusją dot. zwiększenia planu wydatków Powiatowego Centrum 

Sportu w Raciborzu Starosta próbował porozmawiać telefonicznie z Dyrektorem Robertem 

Myśliwym. Po nieudanej próbie rozmowy Starosta zaproponował, aby powrócić  

do omówienia ww. zmian w budżecie w trakcie posiedzenia. 

 

Starosta przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu Raciborskiego w sprawie uchylenia 

uchwał dotyczących udzielenia dotacji celowej Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi 

Opieki Zdrowotnej Szpitalowi Rejonowemu im. dr. Józefa Rostka w Raciborzu. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

858633. 

Szczegółowych informacji w ww. sprawie udzielił Skarbnik Powiatu.  

Starosta zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały Rady Powiatu 

Raciborskiego w sprawie uchylenia uchwał dotyczących udzielenia dotacji celowej 

Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej Szpitalowi Rejonowemu  

im. dr. Józefa Rostka w Raciborzu oraz jego skierowaniem na sesję w dniu 17 grudnia  

2024 r.? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 5 Członków – 5 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu 

Raciborskiego w sprawie uchylenia uchwał dotyczących udzielenia dotacji celowej 

Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej Szpitalowi Rejonowemu  

im. dr. Józefa Rostka w Raciborzu oraz postanowił o jego skierowaniu na sesję  

w dniu 17 grudnia 2024 r. 
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Członek Zarządu Powiatu Raciborskiego Marek Kurpis zaprezentował projekt uchwały Rady 

Powiatu Raciborskiego w sprawie nadania statutu Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi 

Opieki Zdrowotnej Szpitalowi Rejonowemu im. dr. Józefa Rostka w Raciborzu. 

Poinformował, że w ramach Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększenia Dostępności 

Komponent D „Efektywność, dostępność i jakość systemu ochrony zdrowia”, Inwestycja 

D1.1.1 „Rozwój i modernizacja infrastruktury centrów opieki wysokospecjalistycznej  

i innych podmiotów leczniczych” Ministerstwo Zdrowia ogłosiło nabór wniosków do objęcia 

wsparciem D1.1.1 Rozwój i modernizacja infrastruktury centrów opieki 

wysokospecjalistycznej i innych podmiotów leczniczych (onkologia).  

Celem inwestycji jest m.in. poprawa dostępu oraz jakości opieki onkologicznej poprzez 

rozwój i modernizację infrastruktury szpitali, które zostały zakwalifikowane do jednego  

z trzech poziomów Specjalistycznych Ośrodków Leczenia Onkologicznego (SOLO)  

w ramach Krajowej Sieci Onkologicznej (KSO).  

Dyrektor Śląskiego Oddziału Wojewódzkiego w Katowicach Narodowego Funduszu Zdrowia 

wpisał Szpital Rejonowy im. dr. Józefa Rostka w Raciborzu do „Wykazu 

świadczeniodawców zakwalifikowanych do Krajowej Sieci Onkologicznej na terenie 

województwa śląskiego”, o obszarze świadczeń – chemioterapia i inne metody leczenia 

systemowego (SOLO I).  

W związku ze złożeniem wniosku w naborze ogłoszonym przez Ministerstwo Zdrowia, 

Dyrektor Szpitala zaproponował wprowadzenie w statucie lecznicy zmiany nazewnictwa  

z „łóżka” na „miejsca pobytu dziennego” w Dziennym Oddziale Chemioterapii, co dostosuje 

zapis statutowy do nazewnictwa zastosowanego we wniosku naborowym.  

Dodatkowo Dyrektor zaproponował zwiększenie z 4 do 9 liczby miejsc pobytu dziennego,  

co zwiększy dostępność do świadczeń onkologicznych wykonywanych w raciborskiej 

lecznicy. Zwiększona liczba miejsc pobytu dziennego zacznie funkcjonować od 1 lipca  

2026 r. Zaproponowaną zmianę statutu pozytywnie zaopiniowała Rada Społeczna Szpitala 

podejmując uchwałę nr 8/2024 z dnia 20 listopada 2024 r. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

859100. 

Starosta zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały Rady Powiatu 

Raciborskiego w sprawie nadania statutu Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki 

Zdrowotnej Szpitalowi Rejonowemu im. dr. Józefa Rostka w Raciborzu oraz jego 

skierowaniem na sesję w dniu 17 grudnia 2024 r.? 
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Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 5 Członków – 5 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu 

Raciborskiego w sprawie nadania statutu Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki 

Zdrowotnej Szpitalowi Rejonowemu im. dr. Józefa Rostka w Raciborzu oraz postanowił  

o jego skierowaniu na sesję w dniu 17 grudnia 2024 r. 

 

Ad. 3 

 

Starosta przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie 

przeprowadzenia konsultacji projektu uchwały Rady Powiatu Raciborskiego dotyczącej 

nadania statutu Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej Szpitalowi 

Rejonowemu im. dr. Józefa Rostka w Raciborzu. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

859115. 

Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

projektu uchwały Rady Powiatu Raciborskiego dotyczącej nadania statutu Samodzielnemu 

Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej Szpitalowi Rejonowemu im. dr. Józefa Rostka  

w Raciborzu? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 5 Członków – 5 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie przeprowadzenia konsultacji projektu 

uchwały Rady Powiatu Raciborskiego dotyczącej nadania statutu Samodzielnemu 

Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej Szpitalowi Rejonowemu im. dr. Józefa Rostka  

w Raciborzu. 

Uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest w Wydziale 

Organizacyjnym. 

 

Starosta oddał głos Skarbnikowi Powiatu, celem omówienia projektów uchwał Zarządu  

w zakresie spraw finansowych. 

 

Skarbnik Powiatu przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie 

dokonania zmian w budżecie Powiatu Raciborskiego na 2024 rok wraz z autopoprawkami. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

859017. 
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Nawiązując do informacji, o której mowa w pkt 2 protokołu Skarbnik Powiatu poinformował, 

że w ww. projekcie uchwały m.in.: 

1) w ramach zadań własnych w dziale 801 dokonuje się przesunięcia kwoty 187 931,70 zł  

do planu wydatków jednostek oświatowych realizujących dodatkowe zadania oświatowe 

związane z kształceniem, wychowaniem i opieką nad dziećmi i uczniami będącymi 

obywatelami Ukrainy. Zmiany dotyczą proporcjonalnego pokrycia wszystkich kosztów 

wyliczonych jako ilość uczniów z Ukrainy do ilości uczniów ogółem,  

2) w ramach zadań zleconych w dziale 801 dokonuje się przesunięcia kwoty                          

274 743,30 zł w planie wydatków jednostek oświatowych w związku z realizacją 

dodatkowych zadań oświatowych związanych z kształceniem, wychowaniem i opieką  

nad dziećmi i uczniami będącymi obywatelami Ukrainy. Zmiany dotyczą 

proporcjonalnego pokrycia wszystkich kosztów wyliczonych jako ilość uczniów z Ukrainy 

do ilości uczniów ogółem. 

Ponadto Skarbnik Powiatu zwrócił uwagę, że w projekcie uchwały dokonuje się  

m.in. przesunięcia kwoty 17 727,00 zł w planie wydatków Centrum Kształcenia Zawodowego 

i Ustawicznego nr 1 w Raciborzu, z przeznaczeniem na zakup materiałów i wyposażenia  

oraz na remont blacharki dachowej.  

W tym miejscu, Starosta zadzwonił do Dyrektora Jacka Kąska informując, że rozmowa 

odbywa się w trakcie posiedzenia Zarządu w trybie głośnomówiącym oraz poprosił  

o udzielenie dodatkowych wyjaśnień w przedmiotowej sprawie.  

Dyrektor Jacek Kąsek poinformował, że ww. zakup oraz prace remontowe są uzasadnione  

ze względu na awarię dachu szkoły i zalanie sal lekcyjnych. Na realizację zadania otrzymano 

kosztorys ofertowy od firmy na kwotę 17 727,00 zł, natomiast kolejna firma poinformowała,  

że wykona prace dopiero w kwietniu 2025 r. 

Starosta podkreślił, żeby ze względu na planowaną w 2025 r. kompleksową 

termomodernizację budynku CKZiU nr 1 w Raciborzu, wykonany został tylko niezbędny 

zakres prac, które mają na celu usunięcie ww. awarii. Ponadto polecił Dyrektorowi,  

aby w tej sprawie kontaktował się na bieżąco z Kierownikiem Referatu Inwestycji  

i Remontów tut. Starostwa.  

Po zakończeniu rozmowy telefonicznej, Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały  

w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu Raciborskiego na 2024 rok                         

wraz ze zgłoszonymi przez Skarbnika Powiatu autopoprawkami? 
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Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 5 Członków – 5 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu 

Raciborskiego na 2024 rok wraz z autopoprawkami zgłoszonymi w trakcie posiedzenia. 

Po zmianach, Uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest  

w Wydziale Organizacyjnym. 

 

Skarbnik Powiatu omówił dodatkowy projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego  

w sprawie zmiany rocznego planu finansowego zadań z zakresu administracji rządowej  

oraz innych zadań zleconych powiatowi na rok 2024. Poinformował, że w ww. projekcie 

uchwały zaproponowano przesunięcie kwoty 274 743,30 zł w planie wydatków jednostek 

oświatowych w związku z realizacją dodatkowych zadań oświatowych związanych  

z kształceniem, wychowaniem i opieką nad dziećmi i uczniami będącymi obywatelami 

Ukrainy. Zmiany dotyczą proporcjonalnego pokrycia wszystkich kosztów wyliczonych  

jako ilość uczniów z Ukrainy do ilości uczniów ogółem.  

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

859925. 

Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany rocznego planu 

finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych powiatowi 

na rok 2024? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 5 Członków – 5 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie zmiany rocznego planu finansowego 

zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych powiatowi na rok 2024. 

Uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest w Wydziale 

Organizacyjnym. 

 

Skarbnik Powiatu przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie 

zmiany planów finansowych Starostwa Powiatowego w Raciborzu oraz jednostek 

organizacyjnych Powiatu Raciborskiego na 2024 rok wraz z autopoprawkami. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

859018. 

Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany planów finansowych 

Starostwa Powiatowego w Raciborzu oraz jednostek organizacyjnych Powiatu Raciborskiego 

na 2024 rok wraz ze zgłoszonymi przez Skarbnika Powiatu autopoprawkami? 



 

 

9 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 5 Członków – 5 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie zmiany planów finansowych 

Starostwa Powiatowego w Raciborzu oraz jednostek organizacyjnych Powiatu Raciborskiego 

na 2024 rok wraz z autopoprawkami zgłoszonymi w trakcie posiedzenia. 

Po zmianach, Uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest  

w Wydziale Organizacyjnym. 

 

Skarbnik Powiatu zaprezentował projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie 

zmiany uchwały dotyczącej określenia uprawnień i odpowiedzialności z zakresu 

wykonywania budżetu Powiatu Raciborskiego, składania oświadczenia woli w imieniu 

powiatu w sprawach majątkowych oraz związanych z prowadzeniem bieżącej działalności 

powiatu. Poinformował, że w związku z przekształcenia Biura Obsługi Starosty w komórkę 

organizacyjną – Referat Promocji i Współpracy zachodzi konieczność zmiany ww. uchwały  

i upoważnienia kierownika do dysponowania środkami pieniężnymi budżetu powiatu  

w ramach realizowanych zadań. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

859027. 

Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej 

określenia uprawnień i odpowiedzialności z zakresu wykonywania budżetu Powiatu 

Raciborskiego, składania oświadczenia woli w imieniu powiatu w sprawach majątkowych 

oraz związanych z prowadzeniem bieżącej działalności powiatu? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 5 Członków – 5 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie zmiany uchwały dotyczącej określenia 

uprawnień i odpowiedzialności z zakresu wykonywania budżetu Powiatu Raciborskiego, 

składania oświadczenia woli w imieniu powiatu w sprawach majątkowych oraz związanych  

z prowadzeniem bieżącej działalności powiatu. 

Uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest w Wydziale 

Organizacyjnym. 

 

Członek Zarządu Powiatu Raciborskiego Marek Kurpis omówił projekt uchwały Zarządu 

Powiatu Raciborskiego w sprawie harmonogramu kontroli planowych organizatora rodzinnej 

pieczy zastępczej, rodzin zastępczych, prowadzących rodzinne domy dziecka oraz placówek 

opiekuńczo – wychowawczych w roku 2025. 
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Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

858203. 

Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie harmonogramu kontroli planowych 

organizatora rodzinnej pieczy zastępczej, rodzin zastępczych, prowadzących rodzinne domy 

dziecka oraz placówek opiekuńczo – wychowawczych w roku 2025? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 5 Członków – 5 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie harmonogramu kontroli planowych 

organizatora rodzinnej pieczy zastępczej, rodzin zastępczych, prowadzących rodzinne domy 

dziecka oraz placówek opiekuńczo – wychowawczych w roku 2025. 

Uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest w Wydziale 

Organizacyjnym. 

 

Wicestarosta Ewa Lewandowska zapoznała zebranych z projektem uchwały Zarządu Powiatu 

Raciborskiego w sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie na cele budowlane 

nieruchomością położoną w Raciborzu przy ul. Gimnazjalnej 3. Zaproponowała, aby wyrazić 

zgodę na dysponowanie przez firmę SK 444 Spółka z o.o. w Raciborzu (KRS 0000932905) 

na cele budowalne, częścią nieruchomości zlokalizowanej w Raciborzu  

przy ulicy Gimnazjalnej 3, oznaczoną geodezyjnie jako działka nr 3279/17 (a.m. 4), obręb 

Racibórz, o pow. 1,0152 ha, zapisaną w księdze wieczystej nr GL1R/00037922/4 jako 

własność Powiatu Raciborskiego, w trwałym zarządzie Zespołu Szkół Ekonomicznych  

w Raciborzu. Zgoda dotyczy części działki nr 3279/17 (a.m. 4), obręb Racibórz, niezbędnej  

do przeprowadzenia prac budowlanych mających na celu wykonanie ocieplenia ściany 

zewnętrznej warsztatu samochodowego położonego na działce sąsiedniej. Zgoda niniejsza 

zostaje wydana pod warunkiem ustanowienia na rzecz firmy SK 444 Spółka z o.o.  

w Raciborzu odpłatnej służebności gruntowej, które nastąpi po realizacji inwestycji.  

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

858836. 

W toku dyskusji do uzasadnienia ww. projektu uchwały zostały zgłoszone autopoprawki 

redakcyjne. 

Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie 

na cele budowlane nieruchomością położoną w Raciborzu przy ul. Gimnazjalnej 3  

wraz z autopoprawkami redakcyjnymi do uzasadnienia? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 5 Członków – 5 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie  
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na cele budowlane nieruchomością położoną w Raciborzu przy ul. Gimnazjalnej 3  

wraz z autopoprawkami do uzasadnienia, które zostały zgłoszone w trakcie posiedzenia. 

Po zmianach, Uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest  

w Wydziale Organizacyjnym. 

 

Członek Zarządu Powiatu Raciborskiego Marek Kurpis przedstawił projekt uchwały Zarządu 

Powiatu Raciborskiego w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych, dla których 

organem prowadzącym jest powiat raciborski, maksymalnej kwoty dofinansowania opłat       

za kształcenie nauczycieli pobieranych przez uczelnie wyższe oraz specjalności i form 

kształcenia nauczycieli objętych dofinansowaniem w 2025 roku. Poinformował,  

że ww. projekt uchwały, po przyjęciu przez Zarząd, zostanie skierowany do dyrektorów szkół 

i placówek oświatowych oraz władz statutowych związków zawodowych zrzeszających 

nauczycieli, celem zaopiniowania. Po uzyskaniu ww. opinii projekt ten trafi ponownie  

na posiedzenie Zarządu, tak aby uchwała została podjęta do dnia 31 stycznia 2025 r. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

857685. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego wstępnie zapoznał się z projektem uchwały w sprawie 

ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach i placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest powiat 

raciborski, maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli pobieranych 

przez uczelnie wyższe oraz specjalności i form kształcenia nauczycieli objętych 

dofinansowaniem w 2025 roku. 

W toku dyskusji, Zarząd podkreślił, że dofinansowaniem doskonalenia zawodowego  

nauczycieli powinny zostać objęte specjalności i formy kształcenia, które są zgodne  

z kierunkami rozwoju szkoły czy placówki. Ponadto polecił Kierownikowi Referatu Edukacji 

przeredagować brzmienie § 3 ust. 1 pkt 1, a w ust. 2 zredagować zapisy tak, aby poszczególne 

specjalności zostały „przypisane” do konkretnych szkół (np. logopedia kliniczna – Zespół 

Szkół Specjalnych w Raciborzu). Do ponownego omówienia ww. projektu uchwały Zarząd 

powróci na jednym z kolejnych posiedzeń. 

 

W tym miejscu Starosta odebrał telefon od Dyrektora Powiatowego Centrum Sportu  

w Raciborzu Roberta Myśliwego informując, że rozmowa odbywa się w trakcie posiedzenia 
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Zarządu w trybie głośnomówiącym oraz poprosił o udzielenie dodatkowych wyjaśnień  

w sprawie zwiększenia planu wydatków jednostki. 

Po udzielonych wyjaśnieniach, Zarząd polecił Dyrektorowi PCS w Raciborzu przedłożyć 

umowy z zakresu zadania związanego z uruchomieniem saunarium oraz zadania polegającego 

na modernizacji kondygnacji piwnicznej w tym m.in. sali gimnastycznej i szatani nr 6  

oraz części korytarza oraz informację o sposobie wyboru wykonawców umów w terminie  

do 9 grudnia 2024 r. 

Po dyskusji, Starosta zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

Rady Powiatu Raciborskiego w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu Raciborskiego 

na 2024 rok wraz z autopoprawkami zgłoszonymi przez Skarbnika Powiatu oraz jego 

skierowaniem na sesję w dniu 17 grudnia 2024 r.? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 5 Członków – 5 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu 

Raciborskiego w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu Raciborskiego na 2024 rok 

wraz z autopoprawkami zgłoszonymi podczas posiedzenia oraz postanowił o jego 

skierowaniu na sesję w dniu 17 grudnia 2024 r. 

 

Ad. 4 

 

Starosta omówił kartę informacyjną Referatu Edukacji dot. polecenia Zarządu ws. założeń 

utworzenia nowej jednostki organizacyjnej – Powiatowy Dom Kultury w Raciborzu. 

Przekazał, że ww. karta informacyjna została przegotowana przez powołany w tym celu 

Zespół ds. utworzenia nowej jednostki organizacyjnej Powiatowego Domu Kultury. 

Ww. karta informacyjna znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

856265. 

Na wstępie Starosta poinformował zebranych, że Wicestarosta Ewa Lewandowska 

zaproponowała, aby Młodzieżowy Dom Kultury w Raciborzu został połączony z Zamkiem 

Piastowskim w Raciborzu, a docelowo ww. jednostki zostały przekształcone w instytucję 

kultury. 

W toku dyskusji zebrani pozytywnie odnieśli się do ww. propozycji. 

Członek Zarządu Powiatu Raciborskiego Marek Kurpis przypomniał, że z dniem 30 czerwca 

2025 r. nastąpi likwidacja placówki oświatowo-wychowawczej - Młodzieżowego Domu 

Kultury w Raciborzu. Zgodnie z ustaleniami przystąpiono do dokonania czynności 

niezbędnych do przeprowadzenia likwidacji Młodzieżowego Domu Kultury w Raciborzu, 
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a w szczególności wystąpiono do Śląskiego Kuratora Oświaty w Katowicach o opinię  

w sprawie likwidacji tej placówki. Po likwidacji MDK, nowa jednostka organizacyjna może 

rozpocząć swą działalność z dniem 1 lipca 2025 r. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego zapoznał się z kartą informacyjną dot. polecenia Zarządu  

ws. założeń utworzenia nowej jednostki organizacyjnej – Powiatowy Dom Kultury  

w Raciborzu. Polecił Zespołowi przygotować analizę połączenia Młodzieżowego Domu 

Kultury w Raciborzu z Zamkiem Piastowskim w Raciborzu w jednostkę organizacyjną 

Powiatu Raciborskiego, która docelowo zostanie przekształcona w instytucję kultury. 

Jednocześnie Zarząd odrzucił rekomendację Zespołu polegającą na powołaniu nowej 

jednostki poprzez przekształcenie Powiatowego Centrum Sportu w Raciborzu i włączenie  

w jego struktury działalności kultury, czyli powstanie Powiatowego Centrum Sportu  

i Kultury w Raciborzu. 

 

Członek Zarządu Powiatu Raciborskiego Marek Kurpis zapoznał zebranych z kartą 

informacyjną Referatu Edukacji dot. wyrażenia zgody na dofinansowanie studiów 

podyplomowych z bibliotekoznawstwa do wysokości 90% dla psychologa/pedagoga 

specjalnego szkoły. 

Ww. karta informacyjna znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

858101. 

Po dyskusji, Starosta zapytał, kto jest za odrzuceniem prośby w sprawie wyrażenia zgody  

na dofinansowanie studiów podyplomowych z bibliotekoznawstwa do wysokości 90%  

dla psychologa/pedagoga specjalnego zatrudnionego w II Liceum Ogólnokształcącym  

im. Adama Mickiewicza w Raciborzu? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 5 Członków – 5 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – odrzucił prośbę w sprawie wyrażenia zgody na dofinansowanie 

studiów podyplomowych z bibliotekoznawstwa do wysokości 90% dla psychologa/pedagoga 

specjalnego zatrudnionego w II Liceum Ogólnokształcącym im. Adama Mickiewicza  

w Raciborzu. 

 

Członek Zarządu Powiatu Raciborskiego Marek Kurpis przedstawił kartę informacyjną 

Wydziału Komunikacji i Transportu dot. przedstawienia trybu wyboru operatora publicznego 

transportu zbiorowego. Po analizie formalno-prawnej zagadnienia zaproponował, aby Zarząd 

wyraził zgodę na wyznaczenie bezpośredniego trybu wyboru operatora, który pozwala  

na bezprzetargową realizację umowy przez Spółkę PKS Racibórz. 
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Ww. karta informacyjna znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

858198. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego wstępnie zapoznał się z kartą informacyjną  

dot. przedstawienia trybu wyboru operatora publicznego transportu zbiorowego. Mając  

na uwadze zaproponowane w ww. karcie informacyjnej rozwiązanie oraz zgłoszone  

przez Skarbnika Powiatu sugestie polecił Naczelnikowi Wydziału Komunikacji i Transportu 

uzyskać w przedmiotowej sprawie opinię prawną radcy prawnego tut. Starostwa. 

Jednocześnie Zarząd polecił Naczelnikowi Wydziału Komunikacji i Transportu przygotować 

wystąpienie do włodarzy Gmin Powiatu Raciborskiego informujące, że 30 czerwca 2025 r. 

wygasa umowa o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego zawarta  

z operatorem wewnętrznym, tj. PKS Racibórz. W związku z powyższym gminy powinny 

zabezpieczyć w wieloletnich prognozach finansowych pełną kwotę rekompensaty  

na realizację transportu powiatowo-gminnego. 

Ponadto Starosta poinformował zebranych, że do Ministra Infrastruktury wystosowano pismo 

z prośbą o rozważenie zmiany przepisów ustalających priorytety w przyznawaniu 

dofinansowania z Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności 

publicznej. Obecnie powiaty zajmują czwarte miejsce w kolejności przyznawania środków  

na wsparcie transportu publicznego, a winny być co najmniej równie wysoko w hierarchii 

co gminy. W piśmie poproszono o analizę obowiązujących przepisów i podkreślono,  

że biorąc pod uwagę wcześniejsze doświadczenia funkcjonowania Funduszu rozwoju 

przewozów autobusowych zasadnym jest przeprowadzenie weryfikacji i korekta zasad 

przyznawania ww. pomocy. W przeciwnym razie rozwój transportu publicznego zostanie 

zahamowany. 

Starosta polecił, aby ww. pismo zostało przesłane do zebranych. 

 

Nawiązując do ustaleń z poprzedniego posiedzenia, Starosta omówił kartę informacyjną 

Referatu Inwestycji i Remontów dot. wyrażenia zgody na odstąpienie od realizacji zadania     

pn. „Remont odcinka drogi powiatowej nr 3529 S Krzanowice – Borucin” w ramach 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

Ww. karta informacyjna znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

859112. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego wyraził zgodę na odstąpienie od realizacji zadania  

pn. „Remont odcinka drogi powiatowej nr 3529 S Krzanowice – Borucin” w ramach 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 
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Wicestarosta Ewa Lewandowska omówiła kartę informacyjną Referatu Gospodarki 

Nieruchomościami dot. ustanowienia odpłatnej służebności gruntowej polegającej                   

na prawie zabudowania części nieruchomości Powiatu Raciborskiego oraz zobowiązania się 

do niezabudowywania tej części działki w przyszłości. 

Ww. karta informacyjna znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

858883. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego mając na uwadze podjętą uchwałę w sprawie wyrażenia zgody 

na dysponowanie na cele budowlane nieruchomością położoną w Raciborzu  

przy ul. Gimnazjalnej 3, wyraził zgodę na ustanowienie odpłatnej służebności gruntowej 

polegającej na ociepleniu warsztatu samochodowego przy ul. Drewnianej 13 w Raciborzu, 

położonego na działkach nr nr 4838/15, 4839/15, 4027/16 wzdłuż granicy z działką  

nr 3279/17, stanowiącej własność Powiatu Raciborskiego w trwałym zarządzie Zespołu Szkół 

Ekonomicznych w Raciborzu oraz na zobowiązaniu się do niezabudowywania tej części 

działki w przyszłości. 

Ustanowienie służebności wymagać będzie uzyskania zgody Rady Powiatu Raciborskiego. 

Wszelkie koszty ustanowienia ww. służebności winien ponieść wnioskodawca. 

 

Wicestarosta Ewa Lewandowska przedstawiła kartę informacyjną Referatu Gospodarki 

Nieruchomościami dot. sprzedaży zabudowanej nieruchomości położonej                             

przy ul. Kombatantów 5 w Raciborzu, oznaczonej geodezyjnie jako działka nr 832, a.m. 5, 

obręb Markowice, stanowiącej własność Powiatu Raciborskiego. Jednocześnie zapoznano 

zebranych z dokumentacją zdjęciową ww. nieruchomości. 

Ww. karta informacyjna znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

859147. 

Wicestarosta Ewa Lewandowska przypomniała, że Zarząd zamierza sprzedać zabudowaną 

nieruchomość, oznaczoną geodezyjnie jako działka nr 832, a.m. 5, obręb Markowice,  

o pow. 0,0957 ha, zapisaną w księdze wieczystej nr GL1R/00037134/3 prowadzonej  

przez Sąd Rejonowy w Raciborzu jako własność Powiatu Raciborskiego. 

Pierwszy przetarg ustny nieograniczony w celu sprzedaży przedmiotowej nieruchomości 

został wyznaczony na dzień 11 grudnia 2024 r. 

Nieruchomość stanowi grunt zabudowany budynkiem mieszkalno-użytkowym,  

o dwóch kondygnacjach nadziemnych, z poddaszem częściowo użytkowym oraz o jednej 

kondygnacji podziemnej. Wartość rynkowa nieruchomości określona w operacie 
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szacunkowym z dnia 20 kwietnia 2023 r. sporządzonym przez rzeczoznawcę majątkowego 

została określona na kwotę 504 800, 00 zł. 

Obecnie nieruchomość objęta jest umową dzierżawy zawartą na czas oznaczony,  

tj. od dnia 1 stycznia 2019 r. do dnia 31 grudnia 2028 r. na rzecz Niepublicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej ,,Centrum Zdrowia” Sp. z o.o. z siedzibą w Raciborzu z przeznaczeniem 

na świadczenie usług z zakresu ochrony zdrowia. 

Na przedmiotowej nieruchomości świadczenie usług z zakresu ochrony zdrowia odbywa się 

od bardzo wielu lat. Z ośrodka zdrowia korzystają mieszkańcy dzielnicy Markowic. 

Zarząd Centrum Zdrowia Sp. z o.o. z siedzibą w Raciborzu pismem z dnia 25 września  

2024 r. zwrócił się do Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie złego stanu technicznego 

budynku, w szczególności dachu budynku oraz konieczności przeprowadzenia remontu.  

Ośrodek zdrowia znajduje się na parterze budynku. Zewnętrzna część budynku, pierwsze 

piętro i poddasze są w złym stanie technicznym oraz wymagają znacznych remontów  

i nakładów. Natomiast stan techniczny ośrodka zdrowia, zlokalizowanego na parterze 

budynku jest dobry. 

W trosce o bezpieczeństwo prowadzonych usług z zakresu ochrony zdrowia, Zarząd Powiatu 

Raciborskiego wielokrotnie proponował sprzedaż w trybie bezprzetargowym na rzecz 

Centrum Zdrowia Sp. z o.o. z siedzibą w Raciborzu przedmiotowej nieruchomości  

w kontekście dalszego prowadzenia działalności medycznej. Centrum Zdrowia Sp. z o. o.  

z siedzibą w Raciborzu nie wyraziła zainteresowania nabyciem nieruchomości.  

Na VI posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Rekreacji i Opieki Społecznej Rady Miasta 

Racibórz podniesiono tematykę dotyczącą nieruchomości położonej w Markowicach, w której 

mieści się ośrodek zdrowia. 

Mając powyższe na uwadze, istnieje możliwość sprzedaży przedmiotowej nieruchomości  

na rzecz Gminy Miasta Racibórz po obniżonej cenie. Ewentualna sprzedaż wymagałaby 

podjęcia uchwały Rady Powiatu Raciborskiego w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości w trybie bezprzetargowym. 

W przypadku sprzedaży nieruchomości jej nowy właściciel wstępuje zatem w miejsce 

zbywcy, a stosunek najmu trwa dalej w niezmienionej formie. Mając na uwadze dobro 

mieszkańców, sprzedaż nieruchomości na rzecz Gminy Miasta Racibórz mogłaby zapewnić 

gwarancję kontunuowania działalności medycznej, przy jednoczesnym zasileniu budżetu 

Powiatu Raciborskiego, uzyskanego ze sprzedaży. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego zapoznał się z kartą informacyjną dot. sprzedaży zabudowanej 

nieruchomości położonej przy ul. Kombatantów 5 w Raciborzu, oznaczonej geodezyjnie  
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jako działka nr 832, a.m. 5, obręb Markowice, stanowiącej własność Powiatu Raciborskiego  

oraz dokumentacją fotograficzną ww. obiektu, a następnie wyraził zgodę, aby zwrócić  

do Prezydenta Miasta Racibórz z propozycją sprzedaży ww. nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym na rzecz Gminy Miasta Racibórz, po obniżonej cenie sprzedaży  

w wysokości 300 000,00 zł brutto. 

 

Wicestarosta Ewa Lewandowska przedstawiła kartę informacyjną Referatu Gospodarki 

Nieruchomościami do określenia realizacji Uchwał: 

1) Nr XXXV/282/2021 Rady Powiatu Raciborskiego z dnia 21 grudnia 2021 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności gruntowej na nieruchomości 

położonej w Raciborzu, stanowiącej własność Powiatu Raciborskiego; 

2) Nr XXXVI/292/2022 Rady Powiatu Raciborskiego z dnia 25 stycznia 2022 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności gruntowej na nieruchomości 

położonej w Raciborzu, stanowiącej własność Powiatu Raciborskiego  

– uzupełnienie. 

Wicestarosta Ewa Lewandowska przypomniała, że w dniu 26 listopada 2024 r. zawarto 

umowę sprzedaży oraz ustanowienia służebności, na mocy której zbyto działkę nr 1587/454  

i jednocześnie ustanowiono służebność gruntową, polegającą na prawie przejazdu i przechodu 

przez działki nr nr 1586/454 i 1387/12 stanowiące własność Powiatu Raciborskiego. 

Ww. karta informacyjna znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

859004. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego zaakceptował kartę informacyjną Referatu Gospodarki 

Nieruchomościami do określenia realizacji Uchwał: 

1) Nr XXXV/282/2021 Rady Powiatu Raciborskiego z dnia 21 grudnia 2021 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności gruntowej na nieruchomości 

położonej w Raciborzu, stanowiącej własność Powiatu Raciborskiego, 

2) Nr XXXVI/292/2022 Rady Powiatu Raciborskiego z dnia 25 stycznia 2022 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności gruntowej na nieruchomości 

położonej w Raciborzu, stanowiącej własność Powiatu Raciborskiego 

– uzupełnienie. 

 

Wicestarosta Ewa Lewandowska omówiła kartę informacyjną Referatu Gospodarki 

Nieruchomościami do określenia realizacji Uchwały Nr XXXIV/275/2021 Rady Powiatu 

Raciborskiego z dnia 30 listopada 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa 
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własności nieruchomości położonej w Raciborzu, stanowiącej własność Powiatu 

Raciborskiego – uzupełnienie. Poinformowała, że w dniu 26 listopada 2024 r. została 

podpisana umowa sprzedaży w formie aktu notarialnego, na podstawie której działka  

nr 1587/454 została sprzedana na rzecz Przedsiębiorstwa Usługowego ,,Borbud’’ Sp. z o.o.  

z siedzibą w Raciborzu za cenę 2 484 600,00 zł brutto. 

Ww. karta informacyjna znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

858641. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego zaakceptował kartę informacyjną Referatu Gospodarki 

Nieruchomościami do określenia realizacji Uchwały Nr XXXIV/275/2021 Rady Powiatu 

Raciborskiego z dnia 30 listopada 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa 

własności nieruchomości położonej w Raciborzu, stanowiącej własność Powiatu 

Raciborskiego – uzupełnienie. 

 

Starosta przedstawił zawiadomienie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Raciborskiego 

o posiedzeniu, które odbędzie się w dniu 12 grudnia 2024 r. o  godz. 08.30 w Powiatowym 

Centrum Sportu w Raciborzu. 

Ww. zawiadomienie znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

858806. 

 

Ad. 5 

 

W tym miejscu Starosta rozpoczął omawianie materiałów dodatkowych. 

 

Członek Zarządu Powiatu Raciborskiego Marek Kurpis przedstawił projekt uchwały Rady 

Powiatu Raciborskiego w sprawie złożenia do Ministra Obrony Narodowej wniosku  

o zezwolenie na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w Technikum nr 1  

im. Księżnej Eufemii Raciborskiej w Zespole Szkół Ekonomicznych w Raciborzu  

oraz zobowiązania do ponoszenia kosztów kształcenia w oddziale przygotowania 

wojskowego. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

859173. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego wstępnie zapoznał się z projektem uchwały Rady Powiatu 

Raciborskiego w sprawie złożenia do Ministra Obrony Narodowej wniosku o zezwolenie  

na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w Technikum nr 1 im. Księżnej Eufemii 
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Raciborskiej w Zespole Szkół Ekonomicznych w Raciborzu oraz zobowiązania do ponoszenia 

kosztów kształcenia w oddziale przygotowania wojskowego. Jednocześnie, zgodnie  

z brzmieniem ust. 2 § 1 projektu polecił Dyrektorowi Zespołu Szkół Ekonomicznych  

w Raciborzu przedłożyć analizę finansową utworzenia ww. oddziału w terminie  

do dnia 6 grudnia 2024 r. Do omówienia przedmiotowego projektu uchwały i decyzji  

co do utworzenia i współfinansowania powróci na kolejnym posiedzeniu. 

 

Skarbnik Powiatu omówił projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie zmiany 

uchwały dotyczącej zaciągnięcia pożyczki długoterminowej przez Powiat Raciborski. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

859912. 

Skarbnik Powiatu przypomniał, że dnia 26 listopada 2024 r. Zarząd Powiatu Raciborskiego 

podjął uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej przez Powiat Raciborski. 

Pożyczka planowana jest do zaciągnięcia w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej w Katowicach, z przeznaczeniem na wkład własny do zadania  

pn. Termomodernizacja Domu Pomocy Społecznej „Złota Jesień” w Raciborzu. W związku  

z oczywistą omyłką pisarską zachodzi konieczność zmiany ust. 3 w § 1 ww. uchwały. 

Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej 

zaciągnięcia pożyczki długoterminowej przez Powiat Raciborski? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 5 Członków – 5 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie zmiany uchwały dotyczącej 

zaciągnięcia pożyczki długoterminowej przez Powiat Raciborski. 

Uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest w Wydziale 

Organizacyjnym. 

 

Skarbnik Powiatu zapoznał zebranych z pismem Dyrektora Domu Pomocy Społecznej „Złota 

Jesień” w Raciborzu Małgorzaty Krawczyńskiej, która zwróciła się z prośbą o dokonanie 

korekty zapotrzebowania na środki z dotacji celowej z budżetu państwa na dofinansowanie 

wynagrodzeń oraz kosztów składek od tych wynagrodzeń pracowników zatrudnionych  

w jednostkach organizacyjnych pomocy społecznej na m-c grudzień 2024 r. o kwotę 

12 363,74 zł. Poinformował, że termin wysłania wniosku do Śląskiego Urzędu 

Wojewódzkiego w Katowicach z zapotrzebowaniem na ww. środki upłynął 15 listopada  

2024 r. Wniosek został wysłany, zgodnie ze złożonym przez Dyrektora zapotrzebowaniem. 
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Zarząd Powiatu Raciborskiego zapoznał się z pismem nr DK.3222.6.2024 z dnia 2 grudnia 

2024 r. Dyrektora Domu Pomocy Społecznej „Złota Jesień” w Raciborzu dot. dokonania 

korekty zapotrzebowania na środki z dotacji celowej z budżetu państwa na dofinansowanie 

wynagrodzeń oraz kosztów składek od tych wynagrodzeń pracowników zatrudnionych  

w jednostkach organizacyjnych pomocy społecznej na m-c grudzień 2024 r. o 12 363,74 zł. 

Mając na uwadze powyższe Starosta polecił, aby Dyrektor Małgorzata Krawczyńska 

szczegółowo wyjaśniła sytuację, o której mowa w ww. piśmie. 

 

O godz. 11.40 Starosta zakończył posiedzenie Zarządu Powiatu Raciborskiego. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała: 

Inspektor 

w Wydziale Organizacyjnym 

 

Magdalena Powązka 

 

Prowadzący posiedzenie: 

Starosta 

 

Grzegorz Swoboda 
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Załączniki: 

1. Lista obecności z posiedzenia Zarządu Powiatu Raciborskiego w dniu 3 grudnia 2024 r. 

2. Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu Raciborskiego w dniu 3 grudnia 2024 r. 


